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Válasz „Kíván-e végre valamit tenni Polgármester úr annak érdekében, hogy a 
sétányokon megszűnjön a balesetveszély? című interpellációja 

 
 
 
 

T i s z t e l t  K é p v i s e lő  Ú r !  
 
 
Az Erdősor úti lakótelep közvilágítási oszlopai kapcsán feltett kérdéseire az alábbi válaszokat 
adhatom: 
 
1., Megkívánja-e várni Polgármester Úr, hogy valakit baleset érjen, vagy végre intézkedéseket 
tesz a veszélyhelyzetek megszüntetésére? 
 
Természetesen senkinek nem lehet érdeke, hogy balesetveszélyes állapotok uralkodjanak a 
kerületben. A Polgármesteri Hivatal és a CSEVAK Zrt. munkatársaitól-, valamint a kerület 
lakosságától beérkező minden észrevétel azonnal továbbításra kerül a feladat végrehajtásáért 
felelős BDK Budapesti Dísz- és Közvilágítási Kft. illetékes munkatársai felé. Csatolom a 
BDK Kft. által CSEVAK Zrt részére küldött tájékoztatást. 
 
2. Milyen intézkedéseket tervez Polgármester Úr, hogy a balesetveszélyt elhárítsa? 
 
A fentiekre hivatkozva szeretném Önt tájékoztatni, hogy a BDK Kft. már eddig is számtalan 
bejelentésünkre kijavította az észlelt és jelzett hibákat. Jelen esetben is ez történt, vagyis már 
elbontották a balesetveszélyes oszlopokat és 3 db oszlop helyreállítása meg is történt. 
 
3. Kinek a felelőssége, hogy a közterületek állapota idáig fajul? 
Sajnos ki kell mondani: a közterületek jelenlegi állapota közös felelősségünk. Azt is meg 
kívánom említeni, hogy Ön most a negatív példákra hívja fel –jogosan– a figyelmet, de az 
igazsághoz az is hozzátartozik, hogy a kerületünk közterületeinek általános képe nem ítélhető 
meg csak és kizárólag a villanyoszlopok állapotáról. 
 
4. Mit kíván tenni Polgármester Úr a sétányokon egyre gyakrabban előforduló vandalizmus 
ellen ? 
 
A kerületben működő ún. járőrszolgálattal, a Polgárőrséggel, a kerületi Rendőr-kapitányság 
munkatársaival együttműködve és nem utolsó sorban a térfigyelő kamerák felszerelésével és 
üzemeltetésével kívánjuk megelőzni a vandalizmust, ami sajnos nemcsak a sétányokon, 
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hanem a kerület más területein is tapasztalható. Az egyre elharapódzó jelenség 
megfékezésében –a fentieken túl– úgy gondolom mindenkinek, a kerület minden lakosának 
szerepe van, illetve a segítségükre van szükség. 
 
Kérem válaszaim szíves elfogadását! 
 
 
 

Tóth Mihály 
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